

《单词百科:sandspit是什么意思?sandspit怎么发音?sandspit的解释和用法》

英语单词sandspit是什么意思?sandspit怎么读?sandspit怎么发音?简答网为您整理了sandspit的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



sandspit怎么读

sandspit的读音:[sænds'pɪt]

sandspit的意思

1、沙嘴;

sandspit的双语例句

1、The calculation of alongshore silt discharge rates and evolution development of sandspit in the Rongcheng bay, shandong Peninsula

山东荣成湾沿岸输沙率及沙嘴的演化动态

2、The result of forecast shows that sandspit in the previous estuary district of the delta would be in a retreat state from 2005 to 2010, but there would be a silting-up and expansive trend in the area around the north route 1.

预测结果表明，2005&2010年间黄河三角洲原河口沙嘴前端处于蚀退状态，而北汊1流路附近有一淤进扩张的趋势。

3、The result shows that the sediment resource of the Laizhou gulf is made up of the Yellow River mouth sandspit and the Laizhou shoal, which origin from the Yellow river sediment and the river sediment of the north-west Shandong peninsula.

结果表明，莱州湾泥沙资源主要包括黄河口沙嘴和莱州浅滩两部分，分别来源于黄河和山东半岛西北部河流输沙。

以上是简答网为您整理的sandspit怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于sand

spit的用法、sandspit的释义

、sandspit的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/sandspit>